

## Westminster's Community Connect Day

### Westminster社区联系日

I am letting you know of an exciting opportunity on our first day back next year. This is something we have not done before and it stems from parents and teachers' feedback on the need to build our community and connect our staff to our extended family again. This is especially critical following the years we have had with covid restrictions and lockdowns. We also have a large number of new students joining us across all year levels of the school, some of whom will have only been in New Zealand for less than a month before starting at Westminster Christian School!

我很荣幸地通知大家、开学第一天将是我们学校的社区交流日。这是学校第一次开展这个活动。这个活动的目的是通过家长和老师的沟通交流，建立我们的社区更好地将我们的员工与各位大家庭(whanau)联系起来。特别是在我们经历了 COVID疫情限制和封锁的这些年之后，这一点尤为重要。我们也有大量的新生加入我们学校的所有年级，其中一些人在进入 Westminster Christian School之前只在新西兰呆了不到一个月！

Our first day back will be Wednesday, 1 February 2023, and will be a Community Connect Day. It will not be a full day, but it will be a chance for parents to meet the teachers and staff, connect with other parents and reorientate yourselves with Westminster Christian School. Students are expected to attend this with their parents/caregivers. If you are unable to attend, please let us know via the normal absence procedures.

这次社区交流日是在星期三01/02/2023开学的第一天举办、会在下午一点左右结束。这次活动将提供家长与老师和教职员工面对面交流机会、并与家长建立联系，让大家通过这次机会更好地融入到Westminster Christian School这个大家庭。学生必须与父母/看护人一起参加。如果您无法出席，请通过正常缺席手续告知我们。

The schedule for the day will be as follows:

当天的日程安排如下：

- |         |                                                                                                                    |
|---------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 10:00am | Assembly on the Top Field (by Room 17)<br>Mrs Jacobs will welcome everyone and introduce the staff                 |
| 上午十点    | 在顶层场地集合（17号房间旁）<br>Mrs Jacobs将欢迎大家并介绍教职员工                                                                          |
| 10:30am | Junior Classes (Yr 0-3) open for Teacher-Whanau meet and greet<br>Mr Gillanders in the Hall: Sports at Westminster |
| 上午十点半   | 低年级（0-3年级）教学组见面交流<br>Mr Gillanders: Westminster的体育项目活动介绍（地点：礼堂）                                                    |
| 11:00am | Senior Classes (Yr 4-6) open for Teacher-Whanau meet and greet<br>Mrs Jacobs in the Hall: The Future of Education  |
| 上午十一点   | 高年级（4-6年级）教学组见面交流<br>Mrs Jacobs:教育的未来（地点：礼堂）                                                                       |

11:30am Intermediate Classes (Yr 7-8) open for Teacher-Whanau meet and greet  
Mrs Peachey & Team in the Hall: Performing Arts at Westminster  
上午十一点半 初中部(7-8 年级 ) 教学组见面交流  
Mrs Peachey和她的团队 : Westminster表演艺术团队介绍 ( 地点 : 礼堂 )

12:00pm Mrs Jacobs in the Hall: The Future of Education  
中午十二点 Mrs Jacobs: 教育的未来 (地点: 礼堂)

12:30pm Mr Gillanders in the Hall: Sports at Westminster  
中午十二点半 Mr Gillanders: Westminster的体育项目活动介绍 ( 地点 : 礼堂 )

1:00pm Mrs Peachey & Team in the Hall: Performing Arts at Westminster  
Pack Up & Classes Close

下午一点 Mrs Peachey和她的团队 : Westminster的表演艺术团队介绍 ( 地点 : 礼堂 )  
收拾东西和活动结束

3:00pm Office Closes  
下午三点3:00 办公室关闭

Students are asked to wear PE Uniform and bring their stationery to the classes.

社区交流日所有学生须穿体育校服并携带所有文具到教室。

Throughout our time together, we will have the following:

当日学校将提供:

Sausage Sizzle

烤香肠

Ice Cream / Coffee / Donut Trucks

冰淇淋/咖啡/甜甜圈卡车

Bouncy Castle / Photo Booth / Christian Music

充气城堡 / 照相亭 / 基督教音乐

Second Hand Uniform Stall

二手校服摊位

Maps available for new parents to help their children get to know the school

提供学校地图给新生父母和新生使用，更好地熟悉学校环境。

Bring a picnic and a chair or blanket and enjoy lunch with the Westminster Whanau!

请大家带上野餐器具和椅子或毯子，与 Westminster 大家庭 ( Whanau ) 共进午餐！

I look forward to this opportunity to meet with you all and celebrate together as we embark on another year at Westminster Christian School!

我期待着有机会与大家见面交流并一起庆祝我们在Westminster Christian School开始新的一年！

Blessings

祝秋安

Sandy Jacobs

Tumuaki / Principal校长